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Vragen van het lid Beertema (PVV) aan de staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het bericht «Genade-zesjes voor studenten 
worden kwistig uitgedeeld» (ingezonden 29 februari 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Genade-zesjes voor studenten worden kwistig 
uitgedeeld»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het civiel effect van kwalificaties in wetenschappelijk 
onderwijs, net als hbo-diploma’s, ook onder druk staat door falende 
niveaubewaking? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het wenselijk is om geen landelijke eindtermen op te 
leggen aan het wetenschappelijk onderwijs, maar een eenduidig minimumni-
veau vast te stellen op faculteitsniveau, te controleren door de onderwijsin-
spectie en het Nederlands-Vlaams accreditatieorgaan (NVAO)? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, hoe wilt u dit bewerkstelligen?

1 de Volkskrant, dinsdag 28 februari 2012.
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